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Obec Tureň – Obecný úrad, Tureň 36, 903 01 Tureň 
Tel: 02/45918117, Tel.-Fax: 02/45918111, Mobil: 0908 729 623 

IČO: 00305138, E-mail: obec@obecturen.sk, č. účtu: SK54 0200 0000 0000 1642 3112 
 

Zápisnica zo zasadnutia 
 

konaného dňa 18.05.2021 v Obecnom klube od 18:00 hod. 
 
 
 
Prítomní: 
Starosta: Štefan Čermák 
Poslanci: Ing. Júlia Petríková, Bc. Nikola Hozák Vršková, Attila Venchich, Gabriela Vokaliková, 
Róbert Mészáros, Ing. Katarína Blahútová 
Ostatní: Mgr. Richard Blecha –hlavný kontrolór, Helena Kubíková – zapisovateľka a verejnosť podľa 
podpísanej prezenčnej listiny. 
 
Návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie 
2. Určenie overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu  
4. Kontrola predošlých uznesení 
5. Predstavenie nového hlavného kontrolóra 
6. Hl. kontrolór 

- Stanovisko hl. kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2021 
- Kontrola faktúr a pokladne za 2. polrok 2020 
- Kontrola účtov za 2. polrok 2020 
- Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2021 

7. Schválenie rozpočtu na rok 2021 
- Prevod finančných prostriedkov vo výške 8.500 € z rezervného fondu na vybudovanie 

workout ihriska v parku č.2 
- Prevod finančných prostriedkov vo výške 2.500€ z rezervného fondu na nákup stolov 

do obecného klubu 
8. Aktuálny stav podaných projektov 
9. Návrh VZN o zneškodňovanie odpadových vôd zo žúmp a ich evidencii na území obce Tureň  
10. Občianske združenie Ventil – prejednanie zámeru vybudovať v obci Tureň „Areál kolesových 

športov" na časti mŕtveho ramena rieky Čierna voda 
11. Rôzne  
12. Diskusia  
13. Záver 

 
 

K bodu 1: Otvorenie 
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce, pán Štefan Čermák. Pán starosta privítal všetkých 
poslancov, hl. kontrolóra a verejnosť. Poslanec pán Dominik Cisár bol ospravedlnený. 
  
K bodu 2: Určenie overovateľov zápisnice 
Starosta obce informoval poslancov, že zapisovateľkou na tomto zasadnutí je Helena Kubíková a 
taktiež navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Katarínu Blahútovú a Attilu Venchicha. 
 
K bodu 3: Schválenie programu 
 
Pán starosta sa ospravedlnil za bod vylúčenie verejnosti zo zasadnutia nakoľko v tom čase bolo 
nariadenie kde povoľovalo iba obmedzený počet ľudí a muselo byť dodržané 15 m2 na jednu osobu. 
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Pán Mészáros požiadal o doplnenie bodu návrh VZN na žumpy a pani Blahútová požiadala doplniť 
program o bod predstavenie hlavného kontrolóra a k schváleniu rozpočtu o body prevod finančných 
prostriedkov vo výške 8.500 € z rezervného fondu na vybudovanie workout ihriska v parku č.2 a bod  
prevod finančných prostriedkov vo výške 2.500€ z rezervného fondu na nákup stolov do obecného 
klubu. 
 
Pán starosta dal hlasovať  o schválení programu so zmenami , doplnením programu o bod: návrh VZN 
žumpy, bod: predstavenie hlavného kontrolóra, bod: prevod finančných prostriedkov vo výške 8.500 € 
z rezervného fondu na vybudovanie workout ihriska v parku č.2 a bod: Prevod finančných 
prostriedkov vo výške 2.500€ z rezervného fondu na nákup stolov do obecného klubu 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Petríková, Hozák Vršková, Vokaliková, Venchich, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia so zmenami, doplnením programu o bod: 
návrh VZN žumpy – zneškodňovanie odpadových vôd, bod: predstavenie hlavného kontrolóra, 
bod: prevod finančných prostriedkov vo výške 8.500 € z rezervného fondu na vybudovanie 
workout ihriska v parku č.2 a bod: Prevod finančných prostriedkov vo výške 2.500€ 
z rezervného fondu na nákup stolov do obecného klubu 
Uznesenie č. 102/05/2021 
 
K bodu 4: Kontrola predošlých uznesení 
 
Uznesenie č. 96/03/2021 Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program zasadnutia so zmenami, 
doplnením programu o bod: schválenie programu. 
Uznesenie č. 97/03/2021 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie záznamy z kontrol hlavného 
kontrolóra. 
Uznesenie č. 98/03/2021 Obecné zastupiteľstvo schválilo tajnú voľbu nového hlavného kontrolóra 
obce Tureň. 
Uznesenie č. 99/03/2021 Obecné zastupiteľstvo schválilo VZN o chove, podmienkach držania 
a vodenia psov na území obce Tureň. 
Uznesenie č. 100/03/2021 Obecné zastupiteľstvo schválilo zásady odmeňovania poslancov obecného 
zastupiteľstva, zástupcu starostu a členov orgánov zriadených obecným zastupiteľstvom 
Uznesenie č. 101/03/2021 Obecné zastupiteľstvo schválilo zakúpenie respirátorov pre občanov obce 
Tureň nad 60 rokov a  ZŤP po 2 ks. 
 
Pán Venchich požiadal hl. kontróla, aby preveril či je v súlade so zákonom, aby pes na verejnom 
priestranstve mal náhubok, a pokiaľ áno aby to bolo doplnené do VZN o chove, podmienkach držania 
a vodenia psov na území obce Tureň uznesenie č. 99/03/2021. 
 
K bodu 5: Predstavenie nového hlavného kontrolóra 
 
Pán starosta predstavil hlavného kontrolóra pána Mgr. Richarda Blechu a následne mu dal slovo. Pán 
Blecha má právne  vzdelanie, pracuje v právnom odbore cca 10 rokov a je poslancom v obci Veľký 
Biel. 
 
K bodu 6: Hl. kontrolór 

- Stanovisko hl. kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2021 
- Kontrola faktúr a pokladne za 2. polrok 2020 
- Kontrola účtov za 2. polrok 2020 
- Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2021 

 
Pán hl. kontrolór sa vyjadril k daným bodom: 
Stanovisko hl. kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2021 – rozpočet už prejednali na pracovnom 
stretnutí s OZ, kapitálové výdavky sa riešia a vytvárajú priebežne počas roka, najväčšie výdavky sú 
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Obecný úrad, ZŠ, MŠ, jedáleň. Na ZŠ bolo v tomto roku zo štátu poslané menej peňazí a preto obec 
musela dofinancovať z vlastných zdrojov cca 25.000€ 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie stanovisko hl. kontrolóra k rozpočtu obce Tureň na 
rok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Petríková, Hozák Vršková, Vokaliková, Venchich, Mészáros, Blahútová)   
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko hl. kontrolóra k rozpočtu obce Tureň na rok 
2021 
Uznesenie č. 103/05/2021 
 
Kontrola faktúr a pokladne za 2. polrok 2020 – účtovníctvo je riadne vedené, s tým že našiel 
drobné chyby ktoré boli v čo najkratšom čase odstránené. Pani Blahútová sa dotazovala na sumu 
11.000€ v auguste 2020 výdavok z pokladne –bol to vklad na účet z pokladne. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie kontrolu faktúr a pokladne za 2. polrok 2020 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Petríková, Hozák Vršková, Vokaliková, Venchich, Mészáros, Blahútová)   
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu faktúr a pokladne za 2. polrok 2020 
Uznesenie č. 104/05/2021 
 
Kontrola účtov za 2. polrok 2020 –účty sú riadne vedené, chronologicky, zostatky účtov  boli 
zaslané OZ. Hl. kontrolór sa informoval u OZ, ako často má kontrolovať účty – OZ súhlasilo, aby sa 
to kontrolovalo 1x za 6 mesiacov. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie kontrolu účtov za 2. polrok 2020 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Petríková, Hozák Vršková, Vokaliková, Venchich, Mészáros, Blahútová)    
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu účtov za 2. polrok 2020 
Uznesenie č. 105/05/2021 
 
Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2021 – vypracoval plán kontrolnej činnosti, OZ to bolo zaslané 
písomne, s tým že pokiaľ bude mať niekto požiadavku na kontrolu treba to oznámiť a bude to 
doplnené a skontrolované. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Petríková, Hozák Vršková, Vokaliková, Venchich, Mészáros, Blahútová) 
Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2021 
Uznesenie č. 106/05/2021 
 
Pán hl. kontrolór informoval OZ, že skontroloval uznesenia za 2. polrok 2020 – všetky boli splnené 
alebo informatívne. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení za 2. polrok 2020 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Petríková, Hozák Vršková, Vokaliková, Venchich, Mészáros, Blahútová)     
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Proti: 0     
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení za 2. polrok 2020 
Uznesenie č. 107/05/2021 
 
Pán hl. kontrolór informoval OZ, že preveril aj zverejňovanie faktúr – vzhľadom k niektorým citlivým 
údajom na faktúrach, ktoré treba pri skenovaní „vybieliť“ je skenovanie faktúr na web stránku časovo 
náročné a pracné, preto navrhol, aby sa faktúry uverejňovali v rozsahu ako doteraz (popis, suma, 
dodávateľ). 
 
K bodu 7: Schválenie rozpočtu na rok 2021 

- Prevod finančných prostriedkov vo výške 8.500 € z rezervného fondu na 
vybudovanie workout ihriska v parku č.2 

- Prevod finančných prostriedkov vo výške 2.500€ z rezervného fondu na nákup 
stolov do obecného klubu 

 
Pani Blahútová predstavila projekt workout ihriska, ktoré s dodávateľom rieši p. Cisár, nakoľko sa 
ospravedlnil. Workout by chceli zriadiť v parku č.2, žiada OZ aby sa vyčlenili finančné prostriedky 
z rezervného fondu vo výške 8.500 € na nákup veľkej hrazdy a 3 posilňovacích strojov. Pán Cisár 
vyjednal výhodné podmienky s firmou Oktago. Jednalo by sa o 4 stroje, ktoré by sa rozmiestnili po 
parku, a ak by to OZ odsúhlasilo, tak by sa to zrealizovalo najneskôr do začiatku letných prázdnin. Pán 
starosta informoval pani Blahútovú, že už to rieši s pánom Cisárom, a že by sa to mohlo riešiť cez 
dotácie BSK a do 15. júna o to môžu požiadať. Pani Blahútová o tejto informácii nevie, musí to 
prejednať s pánom Cisárom avšak navrhla, aby sa financie odsúhlasili a aj sa prihlásili do projektu, 
s tým že ak obec dostane dotácie tak sa to môže použiť na iné projekty.  
Pán Venchich si myslí, že ihrisko nebude využité a nesúhlasí s tým, navrhol aby park ostal v takom 
stave v akom je.  
Pani Petríková tiež nesúhlasí, aby sa použili obecné financie, súhlasí s vybudovaním takéhoto parku, 
avšak navrhla aby sa to riešilo cez dotácie alebo sa urobila verejná zbierka. 
Pán Venchich upozornil, aby sa nečerpali financie z rezervného fondu, lebo ak sa bude budovať 
kanalizácia tak si obec bude musieť aj napriek tomu zobrať úver. Pani Blahútová navrhla, aby sa 
každý rok vyčlenili financie na zveľaďovanie a rozvoj obce, pretože obec má cca 350.000 € na účte 
a nie sú využité. Pán starosta povedal, že nie sú financie a opätovne navrhol predaj obecného pozemku 
čo mu pani Blahútová vytkla a povedala, že sa OZ zhodlo že sa obecné pozemky nebudú predávať. 
Pán Venchich sa informoval, že prečo nebolo investované do futbalového ihriska , pani Blahútová mu 
navrhla, aby podal žiadosť aj s projektom a rada to podporí.  
Pani Blahútová požiadala pána starostu o hlasovanie  za prevod finančných prostriedkov vo výške 
8.500 € z rezervného fondu na vybudovanie workout ihriska v parku č.2. 
 
Pán starosta dal hlasovať o schválení prevodu finančných prostriedkov vo výške 8.500 € z rezervného 
fondu na vybudovanie workout ihriska v parku č.2 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 2 ( Mészáros, Blahútová)    
Proti: 3 (Petríková, Vokaliková, Venchich) 
Zdržal sa: 1 (Hozák Vršková) 
Obecné zastupiteľstvo neschválilo prevod finančných prostriedkov vo výške 8.500 € 
z rezervného fondu na vybudovanie workout ihriska v parku č.2 
Uznesenie č. 108/05/2021 
 
Pani Blahútová navrhla prevod financií z rezervného fondu vo výške 2.500€ na nákup nových stolov 
do obecného klubu, nakoľko pôvodné stoly už majú viac ako 25 rokov a už značne opotrebované. Pán 
Venchich navrhol, aby sa oslovili podnikatelia v obci či by to vedeli zrepasovať za rozumnú cenu. 
Pani Blahútová to už dala naceniť a zrepasovanie by vyšlo drahšie a stoly sú príliš ťažké. Pani 
Blahútová už urobila prieskum firiem čo predávajú stoly do jedálni a kultúrnych domov. Pani 
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Petríková by rada dané stoly videla osobne. Pán Venchich súhlasí s financiami na nákup stolov, ale 
treba preveriť ponuky. 
 
Pán starosta dal hlasovať o schválení prevodu finančných prostriedkov vo výške 2.500 € z rezervného 
fondu na zabezpečenie 15 ks stolov do obecného klubu. 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Mészáros, Blahútová, Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo schválilo prevod finančných prostriedkov vo výške 2.500 € z rezervného 
fondu na zabezpečenie 15 ks stolov do obecného klubu. 
Uznesenie č. 109/05/2021 
 
Pani Blahútová sa informovala o výmene okien v pivnici na MŠ, nakoľko to navrhli na pracovnom 
stretnutí k rozpočtu. Pán starosta informoval, že už je to zmerané, jedná sa o cca 25 okien a čaká sa na 
cenovú ponuku. 
Ďalej pani Blahútová informuje, že oslovili s p. Cisárom dopravného inžiniera, aby nacenil 
vypracovanie projektovej dokumentácie na vybrané problémové úseky ciest, čo možno tiež bude 
potrebné neskôr zohľadniť v rozpočte. 
Pán Mészáros sa dotazuje na financie z rozpočtu na vybudovanie rampy na mŕtvom ramene Čiernej 
vody v obci a pri ramene "Káča", aby sa zamedzilo vytváraniu čiernej skládky. Už na to poukazoval 
viac krát a žiadal o financie. Pán Venchich navrhol, aby sa preverili majitelia ornej pôdy a opýtať sa či 
s tým súhlasia, lebo musí byť ponechaný prístup pre poľnohospodárske stroje. 
Pán starosta informoval, že pri "čerpačke" po súhlase mesta Senec (patrí to pod katastrálne územie 
Senec) bol nanosený odpad z čistenia rieky Čierna voda – v tomto období sa to už čistí a odpad sa 
odnáša preč. Opätovne sa tam robí čierna skládka tak pán starosta dal návrh na mesto Senec, aby sa 
tam osadila kamera. 
Pán Venchich požiadal komisiu pre verejný poriadok, aby to začala aktívne riešiť a chodila na 
obhliadky a pokiaľ nájdu alebo prichytia osoby, ktoré vynášajú smeti tak to treba riešiť. Pán starosta 
poďakoval občanom za vyzbierané smeti počas mesiaca apríl, ktorí sa zapojili do dobrovoľného zberu 
a vyzýva, aby nahlasovali takéto čierne skládky a aj osoby ktoré tieto čierne skládky vytvárajú. 
Pán Mészáros preto žiada tieto rampy osadiť, aby sa tomu zamedzilo a postupne sa to bude snažiť 
čistiť. Pán starosta navrhol na dané lokality namontovať kamerový systém. 
Pani Blahútová sa dotazuje v rozpočte na gastrolístky pre zamestnancov –prečo je to tam uvedené keď 
sa OZ uznieslo, že sa majú všetci zamestnanci stravovať v školskej jedálni a gastrolístky budú 
pridelené len v prípade zatvorenej jedálne. Pán starosta to zamietol nakoľko je to v kolektívnej zmluve 
a niekedy sa stane, že gastrolístky dostanú aj ostatní zamestnanci keď je školská jedáleň zatvorená. 
Pani Blahútová podotkla, že je to možné riešiť dodatkom k zmluve a nemal by zvýhodňovať len 
určitých zamestnancov nakoľko gastrolístky pre 5 zamestnancov obecného úradu stoja obec ročne 
sumu cca 3.500€ a napríklad na porovnanie stravovanie v jedálni pre učiteľky MŠ (6 osôb) na sumu 
cca 260€. 
 
Pán starosta dal hlasovať o schválení rozpočtu na rok 2021 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za:4 (Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 2 (Mészáros, Blahútová) 
Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočet na rok 2021 
Uznesenie č. 110/05/2021 
 
 
K bodu 8: Aktuálny stav podaných projektov 
 
Pán starosta informuje o podaných projektoch. 
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Projekt „Inttereg SK – HU“ bol schválený na sumu 24.000€ - bude sa opravovať bežecký ovál, 
dodávateľ už je určený a budú sa osádzať obrubníky, s tým že bežecký oval sa bude rozširovať na 4m 
a bude spravený aj nový povrch. Zmluva je už podpísaná. 
Projekt na Envirofond – rekonštrukcia obecného úradu –výmena okien, vchodových dverí, strechy, 
zateplenie budovy, vsakovacia jama pred budovou, výsadba zelene – projekt je prijatý a musí prejsť 
vyhodnotením. Ešte sa doložili potrebné dokumenty. Projekt je na sumu 210.000€ 
Projekt vodozádržné opatrenia je stále v štádiu vyhodnocovania, ale už by sme mali do konca júna 
2021 dostať odpoveď. 
Projekt vynovenie školskej jedálne – výzva ale bola pre ZŠ a keďže naša jedáleň spadá pod MŠ tak 
nám bola výzva zamietnutá. 
Projekt Korvin – je to projekt ktorý financuje vláda Maďarskej republiky, financovanie MŠ a ZŠ 
s vyučovacím jazykom maďarským, projekt bol podaný na ZŠ Tureň v sume 12.000€ a financie by sa 
použili na výstavbu altánku a chodníka. 
Projekt vsakovacie jamy od BSK – bola podaná žiadosť na vsakovacie jamy v kritických úsekoch na 
6. miestach. Sme v zozname čakateľov na 4. mieste. Vyhodnotenie by malo byť do konca júna 2021. 
Pán starosta informoval prítomných, že zátarasy na hlavnú cestu k veľkej mláke vybavil zo Správy 
regionálnych ciest Senec a osadil. 
Pani Blahútová navrhla, že pokiaľ by nám projekty na vsakovacie jamy nevyšli je potrebné 2-3 
najhoršie miesta riešiť z obecných peňazí a nečakať na ďalšie výzvy, nakoľko na hlavnej ceste je už 
veľmi kritická situácia. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie aktuálny stav podaných projektov 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Mészáros, Blahútová, Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie aktuálny stav podaných projektov 
Uznesenie č. 111/05/2021 
 
 
K bodu 9: VZN o zneškodňovanie odpadových vôd zo žúmp a ich evidencii na území obce Tureň 
 
Pani Hozák Vršková predstavila VZN o zneškodňovaní odpadových vôd zo žúmp a ich evidencii na 
území obce Tureň. VZN na základe požiadavky Komisie životného prostredia a verejného poriadku 
pripravila podľa vzoru iných obcí p. Blahútová. Vo VZN je presne definované čo je odpadová voda, a 
že je prísne zakázané vypúšťanie odpadovej vody do záhrad, ďalej je tam príloha čestné prehlásenie, 
ktorú obdrží každý majiteľ nehnuteľnosti, kde sa uvedie typ žumpy, objem a firma ktorá odčerpáva 
odpadovú vodu. Pani Vokaliková sa dotazovala na čističky či je povolené ich vypúšťať. Čistička má 
iné podmienky a vyčistená voda môže slúžiť na polievanie, každý majiteľ čističky musí mať 
zabezpečenú aj servisnú firmu.  Pán Venchich dodal, aby sa preverila výška pokuty, či môže obec 
v takejto výške žiadať. Pani Blahútová informovala, že právomoc prešla na obce, ale ešte to preverí.  
Pani Blahútová informovala, že VZN bude zverejnené 15 dní na pripomienkovanie a potom to OZ na 
najbližšom zasadnutí schváli. 
 
 
K bodu 10: Občianske združenie Ventil – prejednanie a schválenie zámeru vybudovať v obci 
Tureň „Areál kolesových športov" na časti mŕtveho ramena rieky Čierna voda 
 
Pán starosta dal slovo pani Blahútovej, ktorá založila občianske združenie Ventil, aby predstavila 
projekt. Jedná sa o projekt "Areál kolesových športov" (bicykel, kolieskové korčule, kolobežky) ktoré 
sa vybuduje na mŕtvom remene Čierna voda. Financovanie sa bude riešiť cez občianske združenie 
a nie cez obec. Pozemok žiada OZ Ventil do dlhodobého prenájmu o vlastníka pozemku Slovenský 
vodohospodársky podnik. SVP sa daným projektom zaoberá, ale potrebuje aj stanovisko obce nakoľko 
sa to nachádza v obci. Bude sa revitalizovať celý areál, budú tam vybudované 2. dráhy, pre menšie 
deti a druhá dráha pre staršie deti a dospelých a okolo areálu bude dráha pre korčuliarov. Ďalej tam 
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bude oddychová časť a pódium kde by sa mohli uskutočňovať súťaže. Vybuduje sa tam parkovisko 
a sociálne zariadenie. Projektová dokumentácia bude stáť cca 6.500€ a celá realizácia projektu by 
mala byť v sume 75.000€.  
Pán Venchich sa dotazol na prístupovú cestu na polia – cesta tam bude, ale presunie sa na koniec 
areálu (v zákrute kde začínajú domy), ďalej podľa požiadaviek vlastníka SVP. 
 
Pán starosta dal hlasovať o schválení zámeru občianskeho združenia Ventil na vybudovanie "Areálu 
kolesových športov" v obci Tureň na časti mŕtveho ramena rieky Čierna voda 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 ( Mészáros, Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 1 (Blahútová) 
Obecné zastupiteľstvo schválilo zámer občianskeho združenia Ventil na vybudovanie "Areálu 
kolesových športov" v obci Tureň na časti mŕtveho ramena rieky Čierna voda. 
Uznesenie č. 112/05/2021 
 
 
K bodu 11: Rôzne 
  
Pán starosta predniesol žiadosť o prenájom futbalového ihriska Občianského združenia Football 
Academy Senec. Pani Petríková sa informovala či sa to dá ak tam prebieha projekt Inttereg –oprava 
bežeckého oválu –áno je to v poriadku. Pán Venchich súhlasí len v tom prípade ak aj naďalej môže 
DHZ Tureň využívať ihrisko na nácviky a súťaže. Pán starosta navrhol pracovné stretnutie 
s občianskym združením kde by sa prejednali otázky OZ a dohodli podmienky zmluvy a prenájmu. 
Ďalej pán starosta predniesol žiadosť o umiestnenie zábavných atrakcií (Turenské hody) – pani 
Petríková a aj pán Mészáros informovali, že podujatia v exteriéri sú už povolené za určitých 
podmienok a do augusta sa môžu zmeniť. 
 
Pán starosta dal hlasovať o schválení žiadosti o umiestnení zábavných atrakcií 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 5 ( Mészáros, Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 1 (Blahútová) 
Obecné zastupiteľstvo schválilo žiadosť o umiestnení zábavných atrakcií 
Uznesenie č. 113/05/2021 
 
Pani Blahútová sa dotazovala na deň obce – pán starosta informoval, že dané podujatie je náročné a je 
na to potrebné viacej času na prípravu a záleží aj od nariadení a pokynov od RÚVZ.  
 
Pán starosta predložil projekt položenie optického kábla od firmy Elkatel s.r.o. v obci Tureň, s tým že 
obec by za to nič neplatila. Je už vytvorená projektová dokumentácia, vykop bude len na určitých 
miestach a pri Čiernej vode kde sa nebude dať kopať tak sa bude viesť vo vzduchu. Pani Blahútová sa 
informovala ako sa to bude budovať v obci – celé sa to bude budovať naraz a s minimálnym výkopom. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie ponuku firmy Elkatel s.r.o. na položenie optického 
kábla v obci Tureň 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Mészáros, Blahútová, Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie ponuku firmy Elkatel s.r.o. na položenie optického 
kábla v obci Tureň 
Uznesenie č. 114/05/2021 
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Ďalej pán starosta predložil ponuku na umiestnenie Zboxov v obci Tureň od firmy Zásielkovňa s.r.o. 
a TextilEco a.s.. Pani Petríková sa informuje kde by dané boxy boli umiestnené. Pán starosta uviedol, 
že to si stanoví obec sama a navrhol, aby sa umiestnili pri obecnom klube smerom na ZŠ nakoľko je 
tam aj kamerový systém. Ponuky zašle poslancom elektronicky, aby sa na najbližšom zastupiteľstve 
dohodli ďalej. 
Pani Petríková informovala, že ju kontaktoval pán Ľudovít Vincze, ktorý má záujem stavať na 
pozemku v obci, a dostal odpoveď že jeho pozemok nie je zahrnutý v územnom pláne. Pani Petríková 
si preverila územný plán a zistila, že pôvodný územný plán máme z roku 2003 a potom v rokoch 2007, 
2008 a 2015 boli robené zmeny. Pani Petríková navrhla vypracovať komplexnú verziu územného 
plánu, kde by boli spolu v jednom dokumente všetky doteraz spravené zmeny. Kontaktovala firmu AZ 
projekt, ktorá nám robila aj predošlé územné plány a suma by bola 950€ bez DPH. Pán starosta zistí či 
sú dotácie z ministerstva dopravy na vypracovanie územného plánu. Pani Vokaliková dodala, že aj ju 
kontaktoval pán Ľ.Vincze a informovala sa či už pán Vincze dostal odpoveď –zatiaľ nie. 
Pani Vokaliková sa informuje o žiadosti pani Popálenej na zriadenie knižnej búdky v praku č.1 pri 
vstupe na pódium. Pani Blahútová žiadosť podporuje iba ju prekvapilo, že daná búdka je už osadená 
a až potom podala žiadosť. OZ žiadosť na zriadenie knižnej búdky podporuje a súhlasí s ňou. 
Pani Petríková informovala, že stavebná komisia mala stretnutie pri pódiu v parku ohľadne 
vybudovania bistra. Prítomní boli aj obyvatelia danej lokality, ktorí sa mohli k tomu vyjadriť. 
Stavebná komisia hlasovala za daný zámer, s tým že 4 boli za a 1 proti a preto sa zhodli, že sú za 
vybudovanie bistra. Pán starosta informoval, že prípad bistra rieši okresná prokuratúra na základe 
podania podnetu od okolobývajúcich obyvateľov. Obec musí doložiť všetky doteraz vydané 
dokumenty k tomuto zámeru. Hl. kontrolór informoval, že nie je nutné v tejto fáze čakať na vyjadrenie 
prokuratúry, je možné dojednať podmienky zmluvy a potom zmluvu zverejniť a následne odsúhlasiť 
na OZ.  
Pani Petríková informuje, že v piatok 21.05.2021 je upratovanie v areáli kostola a všetci sú srdečne 
vítaný. 
Pani Blahútová sa informovala na kanalizáciu, nakoľko už aj uzneseniami žiadali pána starostu, aby od 
obce Veľký Biel vyžiadal písomné stanovisko. Pán starosta sa vyjadril, že je to v riešení a požiadal hl. 
kontrolóra o doplnenie, nakoľko je poslancom vo Veľkom Bieli a má tiež informácie. Pán hl. 
kontrolór sa vyjadril, že obec Veľký Biel má dostať stavebné rozhodnutie a čaká na vyjadrenie koľko 
entít sa bude môcť reálne pripojiť, nakoľko zväčšujú kapacitu na 5.000 entít a berú do úvahy  aj 
aktuálne developerské projekty v ich obci. Následne sa budú riešiť voľné entity so žiadateľmi z okolia, 
medzi ktorými je aj Tureň. Stavebné rozhodnutie by malo byť v júni 2021. Pán starosta informoval, že 
obec Tureň má projektovú dokumentáciu, s tým že treba doplniť nové ulice a požiadajú ministerstvo 
financií o ďalšie financie pre obec Veľký Biel, aby sa rozšírili čistička, aby sme sa ako obec mohli 
pripojiť. Pani Blahútová sa informoval či pán starosta jedná aj s inými obcami nakoľko obce Hrubá 
Borša, Králová pri Senci a Kostolná pri Dunaji sa spojili a získali niekoľko miliónov na vybudovanie 
kanalizácie. Pán starosta sa vyjadril, že komunikuje iba s obcou Veľký Biel. 
Pani Hozák Vršková požiadala pána starostu, aby pracovník obecného úradu vyprázdňoval všetky 
smetné koše, ktoré sú osadené. Pán Mészáros poukazoval na smetné koše v časti Slanisko, kde nie sú 
vyprázdňované, s tým že v najbližšej dobe budú osadené ďalšie koše, pani Blahútová navrhla, aby 
spravili mapku s rozmiestnením košov. Pán starosta prisľúbil, že to zabezpečí, nakoľko obec má 
traktor s vlečkou. 
Pani Blahútová sa dotazovala na otváranie a zamykanie multifunkčného ihriska, že akým spôsobom sa 
to bude riešiť cez letné prázdniny, nakoľko nateraz poprosila školu a p. Vargu. Pán starosta 
informoval, že ráno cez pracovné dni to budú otvárať pracovníci obecného úradu a na večer to mohol 
aj naďalej zamykať pán Varga. Pán Mészáros sa opýtal, na betón ktorý sa nachádza na ihrisku, že ako 
sa to bude riešiť –pán starosta sa vyjadril, že sa to vyčistí, až keď sa to bude dať, keď budú 
vyprázdnené kontajnery. 
 
 
 
 
K bodu 12:  Diskusia  
 



9 
 

Pán starosta dal priestor na diskusiu.  
Pani Pálinkašová sa informovala na dokončenie cesty v časti Slanisko nakoľko už to niekoľko krát 
urgovala a dostala odpoveď od pán starostu, že má návrh ako by sa to dalo riešiť a prednesie to na OZ. 
Developer, ktorý staval slanisko č.2 mal dokončiť cestu, pán starosta je s developerom v kontakte 
a žiadal ho o dokončenie cesty. Developer sa vyjadril, že do 2 mesiacov by sa malo začať s prácami. 
Pani Pálinkašová  a aj pani Blahútová žiadajú, aby ten prísľub sme mali aj písomnou formou. 
 
Pán starosta dal priestor pánovi Toronyimu , ktorý prišiel predniesť svoj zámer o vybudovaní 
kontajnerovej kaviarne na obecnom pozemku. 
Pán Toronyi žiada o prenájom obecného pozemku pri brehu Čiernej vody na prevádzkovanie 
kontajnerovej kaviarne, kde by sa podávala káva, alko, nealko, zmrzlina a zákusky, jednalo by sa o 3 
kontajnery s terasou a s kapacitou cca 25 ľudí, pozemok by bol ohradený s vchodom od cesty, žiadateľ 
na vlastné náklady vybuduje detské ihrisko, parkovisko a cykloboxy. Pani Blahútová sa opýtala, že 
prečo obecný pozemok a ako to vyrieši so septikom – pán Toronyi sa vyjadril, že nemá vlastný 
pozemok a na septik by požiadal, aby mal rovnaké podmienky ako žiadateľ bistra pán Mezeš.  
Pani Petríková sa dotazovala pána starostu na projekt, ktorý sa tam mal zrealizovať –park s lávkou cez 
Čiernu vodu a navrhla, že by sa to v budúcnosti mohlo zrealizovať. 
Hl. kontrolór upozornil, že daný návrh sa musí zverejniť na pripomienkovanie na webovom sídle obce. 
 
Pán starosta dal hlasovať, že OZ berie na vedomie žiadosť pána Toronyiho o prenájom obecného 
pozemku na prevádzkovanie kontajnerovej kaviarne 
Hlasovanie prebehlo nasledovne: 
Za: 6 ( Mészáros, Blahútová, Petríková, Vokaliková, Venchich, Hozák Vršková) 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť pána Toronyiho o prenájom obecného pozemku 
na prevádzkovanie kontajnerovej kaviarne 
Uznesenie č. 115/05/2021 
 
Pán Vojto Doronai –býva pri Čiernej vode, kde nie je riadna prístupová cesta a tá ktorá tam je, je 
v katastrofálnom stave. Žiada v mene všetkých obyvateľov danej lokality, aby sa tým OZ začalo 
zaoberať nakoľko už majú problém s prejazdom. Obyvateľom sa na tej ceste ničia autá, už tam bol aj 
úraz dieťaťa a je problém prejsť aj pešo. Už zaslal aj písomnú žiadosť a aj sťažnosť, na ktorú doteraz 
nedostal odpoveď. Pán starosta sa vyjadril, že sa to niekoľko krát riešilo donesením drveného asfaltu, 
avšak pokiaľ tam nie je spevnená krajnica tak sa to rozjazdí. Pán Venchich navrhol, aby sa predal 
obecný pozemok z čoho by sa spravila jednosmerná cesta, cesta nie je obecný pozemok a preto na to 
obec nezíska dotácie. Pani Blahútová sa vyjadrila, že to už s pánom Cisárom riešia a oslovili 
dopravného inžiniera, aby sa na to pozrel a vypracoval cenovú ponuku na projekt cesty. Keď budú 
mať cenové ponuky tak to prednesú na OZ a keďže došlo k zmene legislatívy, kde obce môžu 
vybudovať cesty aj keď to nie je ich majetkom, ale nachádza sa to v obci, tak ak by SVP súhlasilo tak 
obec môže vybudovať cestu v danej lokalite. Pani Blahútová dodala, že SVP dalo pri riešení 
stavebných povolení v tejto lokalite vyjadrenie, že obec sa zaväzuje vybudovať spevnenú príjazdovú 
cestu. Pán starosta to vyvrátil a dodal, že stanovisko obce pre SVP bolo, že cesta slúži ako obslužná 
cesta. Pán Doronai požiadal, aby sa zatiaľ tá cesta spevnila a vyplnila drveným asfaltom, aby mohli 
bezpečne  prechádzať. Pani Blahútová požiadala pána starostu , aby dal vypracovať cenovú ponuku na 
spevnenie okrajov, báger a drvený asfalt. 
 
Keďže sa OZ vysiela online cez facebook tak pán Dovalovský tlmočí otázky občanov. 
Veľa ľudí sa dotazovalo na kanalizáciu, kedy sa bude môcť pripojiť na čističku Veľký Biel –pán 
starosta požiada o dotáciu pre obec Veľký Biel na rozšírenie čističky a  pán hl. kontrolór sa vyjadril, že 
čaká sa na stavebné povolenie na rozšírenie čističky a keď to pôjde podľa plánu tak možno budúci rok 
by obec Tureň mohla požiadať o pripojenie na kanalizáciu. Dopyt na kanalizáciu je veľký kvôli 
zvyšovaniu cien za vývoz žumpy.  Obce začínajú požadovať od občanov dokladovanie vývozu žumpy. 
Pán Mészáros sa informoval u pána starostu na žumpu v ZŠ –kde sa nachádza, objem a ako často je 
vyprázdňovaná –odpoveď: tieto informácie má a žumpu rieši pani riaditeľka ZŠ. 
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Otázka č.2 chodníky pri hlavnej ceste a od Slaniska po dedinu. Pani Blahútová sa dotazuje na 
budovanie chodníku pri hlavnej ceste, či je projekt –pán starosta informuje že projekt na chodníky 
máme aj s rozpočtom, nájomné zmluvy sú podpísané už cca 8 rokov – pani Blahútová sa potom pýta 
prečo obec dané chodníky postupne nebuduje na etapy z vlastných zdrojov, pán starosta sa vyjadril, že 
momentálne nie sú žiadne dotácie a obec čaká až sa môže prihlásiť na dotácie. 
Otázka č.3 od pána Múčku – úzka ulica pri parku smerom od potraviny Terno –žiada danú cestu 
zjednosmerniť, pán starosta sa vyjadril, že sa majú dohodnúť obyvatelia či sa zjednosmerní a ak áno 
na ktorý smer by sa zjednosmernila. Pani Blahútová navrhla, aby podali písomnú žiadosť. Pán Múčka 
oznámil, že obyvatelia úzkej cesty sa na zjednosmernie ulice nedohodnú a preto by to mala riešiť 
obec, tak pani Blahútová navrhla, aby sa urobilo pracovné stretnutie aj s obyvateľmi danej lokality. 
Pán Mészáros sa dotazoval na smeti pri firme štrkopiesky –pán starosta sa na to pozrel, ale smeti tam 
nenašiel, pán Mészáros navrhol, aby sa to namontoval smetný kôš. 
Pán Madarász požiadal pána starostu, aby informoval pán Hervaya, že dané prekážky na ceste kvôli 
vode na hlavnej ceste postavil pán starosta nakoľko ich pán Hervay osočoval na sociálnej sieti 
a vyhrážal sa paragrafmi. 
 
K bodu 13: Záver 
Na záver pán starosta Štefan Čermák poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a zasadnutie 
uzatvoril.  
Zasadnutie bolo ukončené o 22:00 hod. 
 
 
Zapísala: Helena Kubíková  ..................................... 

 
 
Overovatelia: Katarína Blahútová  ....................................  

 

Attila Venchich   ..................................... 

 

V Turni, dňa 18.05.2021 


